
Oświadczenie złożone 
przez senator Krystynę Bochenek 
na 17. posiedzeniu Senatu 
w dniu 7 sierpnia 2008 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra spraw wewnętrznych i 
administracji Grzegorza Schetyny 

Szanowny Panie Premierze! 

Zwracam się do Pana w sprawie zadośćuczynienia finansowego rodzinom górników poległych 
w czasie pacyfikacji kopalni "Wujek" w grudniu 1981 r. 

W marcu bieżącego roku zwróciłam się do wicepremiera Waldemara Pawlaka z prośbą o 
podjęcie działań, które doprowadziłyby do zadośćuczynienia finansowego rodzinom poległych 
górników. W odpowiedzi Waldemar Pawlak napisał między innymi: "(...) podczas uroczystości 
pod Krzyżem - Pomnikiem Ofiar Tragedii zadeklarowałem przyspieszenie działań w tym 
względzie. W grudniu 2007 r. zwróciłem się do ministra spraw wewnętrznych i administracji o 
szybkie zakończenie prac legislacyjnych mających na celu umożliwienie zadośćuczynienia 
finansowego rodzinom poległych górników". 

Chciałabym zatem zapytać Pana Premiera, kiedy można się spodziewać zakończenia prac. 

Problem jest mi szczególnie bliski ze względu na fakt, że już trzecią kadencję pełnię mandat 
senatora wybranego przez mieszkańców Śląska i chciałabym wiedzieć, na jakim etapie jest 
sprawa zadośćuczynienia dla rodzin górników poległych w kopalni "Wujek" w grudniu 1981 r. 

W załączeniu przesyłam kopię mojego oświadczenia senatorskiego w tej kwestii oraz odpowiedź 
wicepremiera Waldemara Pawlaka. 

Z wyrazami szacunku 
Krystyna Bochenek 
 


